
Ganløse Fitness Klubs bestyrelsesmøde blev afholdt på Ganløse Pizzeria, torsdag den 13. marts 2024  

kl. 18.30 

Tilstede var: Peter, Stig, Jonathan, Martin, Patrick og Erik & Monica 

Dagsorden for bestyrelsesmødet var: 

1 Godkendelse af dagsorden 

2 Meddelelser og orientering, herunder kassererens statusrapport 

3 Sagsbehandling  

4 Status på "to-do" liste 

5 Eventuelt 

 

Referat i henhold til dagsordenen: 

Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

Ad. 2 Kassererens statusrapport  

Stig gav følgende status: 

 -Den aktuelle Kassebeholdning: 301.810 kr. 

- Det aktuelle antal medlemmer: 166 

 

Ad. 3 Sagsbehandling 

Peter orienterede om, at et medlem har foreslået indførelse af medlemskontrol. Emnet tages op på næste 
bestyrelsesmøde. Der skal opsættes et skilt ved indgangen med information om adgang via chip. 

Monica og Peter deltager i DGI netværksmøde den 30. april. Stig deltager muligvis også. 

 

Ad. 4 Status på "to-do" liste 

Peter oplyste, at der fortsat arbejdes på indkøb af nyt løbebånd og at dette forventes indkøbt i løbet af 

2025. 

Peter meddelte, at der endnu ikke har været en tilbagemelding fra gulvleverandøren vedr. klubbens 

reklamation over slidproblemer.  

 

Ad. 5 Eventuelt 

Der var intet under eventuelt 

 

Derefter sluttede mødet 


